
Protokolltilførsel – Årsmøtet i Forskerforbundet ved USN onsdag 16. mars 2022.  

 

Undertegnende synes det er beklagelig at styret ved Forskerforbundet USN ikke i forkant av årsmøtet 

legger ved en begrunnelse for å avvise forslaget om tillegg til vedtektene som omhandler 

sammenhengende funksjonstid for samme tillitsverv i organisasjonen, se vedlegg til årsmøtets 

innkalling. 

Det er undertegnedes oppfatning at styrets muntlige redegjørelse på møtet ikke bidro til en fruktbar 

debatt om selve endringsforslaget som årsmøtet deretter kunne ta stilling til. Undertegnende mener 

Forskerforbundets lokallagsstyre ved USN kunne ha lagt til rette for en bedre og bredere diskusjon 

knyttet til selve endringsforslaget. 
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